

企 业 简 介

杭州大通风能动力有限公司创建于1974年，前身为杭州高压紧固件厂，是一家专业研发与制造高强度、特殊要求的紧固件的企业，产品涉及风能、汽轮机、核电、石化、高速列车、航空、工程机械等领域。

公司拥有先进的制造高强度紧固件所需要的专用设备和检测设备，注重引进先进工艺技术，拥有一支稳固的经验丰富、技术精湛的紧固件研发与制造专业团队，成就了公司在紧固件行业的专业市场地位。公司是早期国内通过ISO9001质量管理体系认证的企业之一，随后又相继通过了ISO14001、OHSAS18001体系认证，健全的质量管理保证体系和高度的社会责任感确保了优秀的产品品质，在客户中赢得了良好的声誉，拥有自营出口权。

作为省级高科技企业，多次荣获省市科技项目成果奖、中国机械通用零部件工业协会紧固件行业自主创新优秀新产品奖和优秀新产品特等奖，是GE、VESTAS、GOLDWIND、SIEMENS、HITACHI、XEMC等国内外知名公司的稳固供应商，并多次被这些公司授予优秀供应商荣誉。公司产品远销美国、德国、加拿大、意大利、希腊、丹麦、日本、东南亚等国家。

我们一直秉承“求精、求实、求精品，创新、创造、创品牌”的理念，真诚为客户服务，与广大客户一起共创美好的明天。

Hangzhou DATON Wind Power Impetus Co., Ltd was established in 1974 whose predecessor was Hangzhou High Pressure Fasteners Manufacturer. Specialized in researching and manufacturing high strength and special fasteners, we gain many clients home and abroad in wind power, steam turbines, nuclear power field, petrochemical field, high-speed train, aviation field, construction machinery, etc.

DATON owns advanced machinery, testing equipment and professional R&D for high strength fasteners and keeps learning new technologies which assure the market share of HJ brand fasteners.

DATON had acquired the ISO9001, ISO14001 and OHSAS18001 Certifications. The perfect quality control system and the high sense of social responsibility make sure the excellent quality and gain highly reputation by all customers. Moreover, the company was authorized to operate import and export.

As one of the provincial high-tech enterprises, DATON had been granted province and city Scientific Achievement Award many times, CMCA Excellent New Product Award and Excellent New Product Special Award etc. DATON is the stable supplier of GE, VESTAS, GOLDWIND, SIEMENS, HITACHI, XEMC and other renowned enterprises. For now, HJ brand fasteners are well known in America, Germany, Canada, Italy, Greek, Denmark, Japan, South-east Asia, etc.

With the continuous perfect works, DATON is expecting to receive more trusts and supports from you.